
	
	

Hej	
Angående	de	baracker	som	står	på	vår	

mark	samt	det	byggstaket	som	
omgärdar	området	är	följande. 

Barackernas	vara	eller	inte	vet	vi	först	
när	beslut	om	fortsatt	byggnation	

kommer	att	ske.	Vi	hoppas	att	ett	sådant	
kommer	under	augusti	månad,	så	snart	
vi	får	det	kommer	information	till	

samtliga.	
Allas	vår	förhoppning	måste	ändå	vara	
att	byggnationen	fortgår,	för	vi	kommer	
ändå	att	ha	detta	byggstaket	tills	allt	är	

klart.	
Ansvarig	i	denna	fråga	är	jag	/Björn	
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